
 

 

 

 
 

Pagina 1 van 2 
 

Conceptverslag vergadering wijkplatform  
 

Datum: 6 juni 2023 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Paul Glissenaar opent om 19:35 uur de vergadering en heet de aanwezigen 

welkom. De opkomst is duidelijk hoger dan in maart? Zouden zijn opmerking daarover 

indertijd en/of het weer daar debet aan zijn? Hij wijst op de beperkte agenda omdat 

vanavond extra tijd is ingeruimd voor de laatste bespiegelingen over de 

Utrechtsestraatweg. Tenslotte verwelkomt hij de twee aanwezige raadsleden en 

wijkambtenaar Ilse Konings; wijkwethouder Jelmer Vierstra is verhinderd. 

 

Uit de zaal komt een vraag over de status rond het hertenkamp (daarover meer onder 

punt 3 van de agenda) en de duidelijke wens dat het gebied ‘groen’ blijft.  

 

2. Conceptverslag wijkvergadering van 7 maart 2023 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag, dat daarmee wordt vastgesteld. 

 

Paul heeft n.a.v. het verslag wel en paar opmerkingen: 

• De flat ‘De Vos en De Jager’ aan de Van Slingelandtlanen bestaat dit jaar 50 jaar. 

Dat zou in het late voorjaar gevierd worden. Maar dat evenement is verplaatst naar 

september. 

• De Willemshoeve kwam op 7 maart ter sprake; zie het interview van de uitbaters in 

Het Staatsblad 83. 

• Ook het hertenkamp is op 7 maart besproken; daar komen we straks nog op terug. 

• Jelmer heeft gesproken over de plaatsing van windmolens en de sanering van de 

Woerdense zwembaden. 

• Zie ook het verslag m.b.t. de tijdelijke verplaatsing van de R. de Jagerschool en de 

parkeeroplossing rond de tijdelijke locatie. 

• De in september, oktober en november geplande zgn. ‘inloopspreekuren’ worden in 

de Schakel gehouden. Kom vooral met uw ideeën voor de wijk. 

 

3. Wat verder ter tafel komt (w.v.t.t.k.) 

1) Het hertenkamp. Vanuit de zaal worden een aantal aspecten aangehaald: 

• Het is prima als er straks een groen park komt, maar laat het a.j.b. geen hangplek 

worden. Paul onderschrijft die mening, maar wijst er ook wel op dat er goed 

nagedacht moet worden over wat er gebeurt direct nadat het laatste hert is 

verdwenen. 

• De Tweede Kamer heeft vragen over het besluit gesteld; het is niet ondenkbaar 

dat het besluit wordt teruggedraaid en wat dan? Paul antwoordt dat Careyn 

sowieso van de verantwoordelijkheid van de herten af wil en dus wel door zal 

zetten. 

• Op de vraag of er geen risico is dat het terrein bebouwd gaat worden (wat 

volgens raadslid Marco Holleman niet erg realistisch is omdat het gebied de 

bestemming “groen” heeft) stelt Paul dat er een intentieverklaring tussen Careyn, 

gemeente en een beheerstichting (niet het wijkplatform) wordt ondertekend, 

daarna een plan wordt opgesteld en dat plan tenslotte wordt uitgevoerd, alles 

uitgaande van een groene bestemming. Wij als wijkplatform zijn bezig een groep 

van zo’n 15 geïnteresseerden bij elkaar te krijgen voor een kennismakings-

bijeenkomst en het doel een werkgroep op te richten. 
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• Een bewoner van het Hertenkamp wil weten hoe hun belangen worden 

beschermd. Paul stelt dat Taco Visser, eveneens bewoner van het Hertenkamp, 

deel uitmaakt van de werkgroep i.o. Het is duidelijk dat de bewoners goed op de 

hoogte gehouden moeten worden. 

• Er wordt gesuggereerd fitness apparatuur te plaatsen. 

• Raadslid Coby Franken halt een leuk, al was ouder plan aan waarin ook 

rolstoeltoegankelijkheid een rol speelt. 

2) Mauritssingel 

• Volgens een bewoner heeft de aanpassing aan het groen langs de weg een 

averechts gevolg gehad. Er is nu sprake van heel veel onkruid en weinig 

bloemen; dat was vast niet de bedoeling. Wijkambtenaar Ilse Konings neemt dit 

punt mee naar het gemeentehuis. 

 

4. Decharge bestuur 2022 

Namens de kascontrolecommissie neemt Betty Strik het woord. Ze complimenteert de 

penningmeester voor een goed en overzichtelijk stuk werk. Vervolgens wordt de 

penningmeester, en daarmee het voltallige bestuur, gedechargeerd en is 2022 financieel 

afgewikkeld. 

 

Betty blijft ook in 2023 lid van de commissie, voor Lenneke wordt een opvolg(st)er 

gezocht. Deze wijkbewoner wordt in de vergadering van december aan de vergadering 

voorgedragen.  

 

5. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en schorst voor een koffiepauze alvorens aan Rudy 

Stueck het woord te geven. 

 

6. Laatste bespiegelingen over het boek “De Utrechtsestraatweg” 

Alvorens Rudy het woord te geven blikt Paul kort terug op de drie voorgaande 

presentaties van Rudy en overhandigd hem een bloemenhulde als dank voor zijn 

optredens voor dit gezelschap. Daarna neemt Rudy het woord voor “Bedrijven en 

Instellingen” gevolgd door “Karakteristieke gebouwen”. 

 

 


